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Hi ha molts aparells de gimnàstica per a persones grans que s'han 
instal·lat a parcs, que no poden ser utilitzats per una gran part de la 
ciutadania, ja que són per a persones que mesuren més d'1'63 m (en 
concret les bicicletes) i les persones amb menys d'aquesta altura, no 
arriben ni a donar una volta als pedals. Coneixen vostès aquest fet? 
Pensen canviar-ho? Fan estudis previs abans de fer els aparells? 
 
El senyor Figueras: 

“Bé, seguint una miqueta la pregunta, però també amb una miqueta més a 
arranjar. Jo crec que no s’han fet amb un criteri de servei a la gent, gran, i això 
es veu, per exemple, en els aparells anteriors que també es van instal·lar, i on 
es van instal·lar, en el Pou d’en Fèlix, si no recordo malament, en el Parc dels 
Torrents, a tocar del camp futbol, i que entenc que segurament la utilització que 
han tingut aquests aparells no és la més òptima. 

Entenc que potser seria millor, i segurament si Esquerra governés en 
l’Ajuntament d’Esplugues, els diners que destina aquest ajuntament a muntar 
arrossades, fideuades o coses d’aquestes, les faria servir per dedicar-los a què 
la gent gran fes també activitat esportiva, fent servir aquests aparells que 
justament tenim al carrer, acompanyant-los també. No únicament a la setmana 
de la gent gran sinó de forma organitzada, i segurament de forma continuada. 

Entenc, doncs, que aquests aparells també haurien d’estar situats a llocs que 
fossin propers on estan les entitats, situades les entitats de gent gran, a partir 
de si hi ha espai o no hi ha espai. O sigui, en definitiva, no utilitzaríem o no 
posaríem els aparells aquests allà on realment tenim un lloc on posar-los, sinó 
allà on farien realment un servei a la ciutadania a qui van adreçats.” 

 


